
1 

 

  Z   Á   P   I   S 
z 89. zasedání VALNÉ HROMADY 

dobrovolného svazku obcí 

MIKROREGION IVANČICKO 
konané dne 09. března 2023 (čtvrtek) v 16.00 hod. v Dolních Kounicích 

(Kulturní dům, Masarykovo náměstí 142/10, 664 64 Dolní Kounice) 

 
 

 

Přítomni – členové VH s oprávněním hlasovat (funkce – obec):  

 

David Hrbáček (místostarosta, Dolní Kounice), Miloš Dostalý (starosta, Hlína), Mgr. Jana 

Heřmanová (pověřená zastupitelka, Ivančice), MVDr. Šárka Matoušková (starostka, 

Ketkovice), Jiří Kališ (starosta, Kupařovice), Ing. Jan Trecha (místostarosta, Moravské 

Bránice), Ing. Tereza Hanělová (starostka, Němčičky), Klára Hošková (místostarostka, Nová 

Ves), Zdeněk Kališ (starosta, Nové Bránice), Ing. Svatopluk Staněk (místostarosta, Oslavany), 

Martin Janíček (starosta, Pravlov), Dana Prušková (starostka, Senorady) 

 

Omluveni – členové VH: Michal Hledík (místostarosta, Mělčany) 

 

Nepřítomni:  Mgr. Josef Benda (starosta, Biskoupky), Martin Jacko  

(starosta, Čučice) 
 

Hosté (funkce):   Mgr. Lenka Žikešová (starostka, Dolní Kounice), Milan 

Buček (starosta, Ivančice), Ladislav Horák (starosta, Nová 

Ves), Mgr. Miloš Musil (předseda cyklokoordinační 

komise), Ing. Ondřej Kotek (vedoucí manažer MAS Brána 

Brněnska) 
 

Zaměstnanci MR Ivančicko:  Ing. Bohumil Smutný, Mgr. Bc. Marek Sigmund, Jitka 

Živná  

 

NÁVRH PROGRAMU ZASEDÁNÍ 
_________________________________________________________________________ 

 

1) Zahájení 

2) Zpráva o činnosti 

3) Rozhodnutí o přijetí nového člena svazku – obec Pravlov 

4) Rozhodnutí o změně stanov (Dodatek č. 5) v důsledku přijetí nového člena svazku 

5) Stanovení členského příspěvku pro obec Pravlov na rok 2023 

6) Setkání starostů členských obcí Mikroregionu Ivančicko – prosazování společných 

zájmů v oblasti dopravy a zlepšení stavu silničních komunikací v území mikroregionu 

7) Cyklostezka Ivančice – Dolní Kounice 

8) Strategie cyklistické (bezmotorové) dopravy Mikroregionu Ivančicko 

9) Zapojení veřejnosti do rozvoje obce 

10) Výpůjční řád – skákací nafukovací atrakce a dopravní hřiště 

11) Různé, podněty, rozprava 

12) Závěr 
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1. ZAHÁJENÍ 

Zahájení provedla předsedkyně správního výboru Mgr. Jana Heřmanová. Přivítala všechny 

členy valné hromady, i přítomné hosty z řad starostů obcí. Poděkovala také hostitelce a nově 

zvolené starostce za pozvání do Dolních Kounic. Taktéž dolnokounická starostka Mgr. Lenka 

Žikešová všechny krátce přivítala a konstatovala, že se těší na budoucí spolupráci. Poté si opět 

vzala slovo předsedkyně Mgr. Heřmanová, informovala, že je přítomna nadpoloviční většina 

členů valné hromady, a tudíž je valná hromada usnášeníschopná. Přednesla návrh programu 

zasedání, který byl zástupcům obcí zaslán s pozvánkou a s doplněním, že v bodu 2 „Zpráva o 

činnosti“ krátce vystoupí nový manažer MAS Brána Brněnska. Zeptala se také ostatních, zda 

má někdo nějaký návrh na pozměnění či doplnění, ale vzhledem k tomu, že nikdo nic dalšího 

neměl, nechala hlasovat o předloženém návrhu programu zasedání: 

 

 
 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 11 0 0 

 

Usnesení č. 1A 

VH schvaluje program zasedání. 

 

Určení a schválení ověřovatele zápisu 

Ověřovatelem zápisu byl navržen Ing. Jan Trecha.  

 
 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 11 0 0 

 

Usnesení č. 1B 

VH jmenuje ověřovatelem zápisu Ing. Jana Trechu. 

 

 

2. ZPRÁVA O ČINNOSTI 

Tajemník Ing. Bohumil Smutný informoval o činnosti CSS za období prosinec 2022 až březen 

2023, která je přílohou zápisu. K uvedenému bodu neměl nikdo žádné připomínky. 

 

Předsedkyně SV dále přivítala nového vedoucí manažer MAS Brána Brněnska Ing. Ondřeje 

Kotku, který do své funkce nastoupil 1.1.2023 a předala mu slovo. Ing. Kotek se nejdříve krátce 

představil, uvedl, jaké má dosavadní vzdělání, pracovní zkušenosti a další plány svého osobního 

rozvoje a studia. 

Následně přítomné informoval a připravovaných aktivitách MAS. 

• MAS byla úspěšná se svým projektem a získává částku téměř 12.000.000 Kč na 

realizaci aktivit pro rozvoj místních komunit, sociálního začleňování, dobrovolnictví, 

podporu seniorů a služeb domácí hospicové péče v následujících 3 letech. 

• Nová zelená úsporám je program Ministerstva životního prostředí administrovaný 

Státním fondem životního prostředí ČR. Zaměřuje se na úspory energií v rodinných a 

bytových domech. Nově byl ovšem vytvořen program “Nová zelená úsporám Light”, 

který umožní nejvíce ohroženým nízkopříjmovým skupinám obyvatel žádat o dotace až 

ve výši 150 000 Kč. V dnešní náročné době, kdy ceny energií drtí všechny bez rozdílu, 

jsou právě tyto nízkopříjmové skupiny obyvatel – starobní a invalidní důchodci, osoby 
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pobírající příspěvek na bydlení, nejvíce ohroženy chudobou. Program Nový zelená 

úsporám Light tak nabízí jedinečnou příležitost zlepšit termoizolační vlastnosti domu a 

díky tomu v budoucnosti výrazně ušetřit. 

• Připravují se nové výzvy z IROP (pro MŠ a ZŠ – vybavení nemovitostí, pro obce opravy 

chodníků, bezpečnost dopravy) - alokace 75 milionů Kč. 

• Program rozvoje venkova 

Aktuální projekty, které v MAS běží: 

• Projekt „Učíme hravě“ podpořený z Ministerstva kultury – semináře a workshopy pro 

učitele škol, sekundárně žáky a jejich rodiče. Hlavním tématem je rozvíjení kreativních 

aktivit ve školách. Cílem je tak přispět k samostatné a tvůrčí činnosti zejména u učitelů 

a žáků zapojených škol. Lektoři spolu s učiteli pracují na tom, jak obohatit výuku v 

našich školách. Účastníci si tak odnáší nejen zážitek, ale i praktické dovednosti, jak 

tento kreativní přístup uplatnit zejména ve vlastní výuce, popř. v osobním životě. 

• Moderní metody v neformálním vzdělávání z fondů EU – výměna zkušeností a vzájemná 

spolupráce mezi pracovníky a dobrovolnými pracovníky věnujícím se neformálnímu 

vzdělávání navzájem s pedagogickými pracovníky napříč organizacemi. Dojde tak k 

propojení formálního a neformálního vzdělávání, kvalitativnímu rozvoji a dětem a 

mládeži v důsledku nabídne nové, kvalitní a atraktivní rozvojové způsoby trávení 

volného času. 

• Edukační činnost 

o Energetická činnost – nově dochází k přenosu ze státu na MAS – tvorba 

dokumentů, propojování sítí solárních panelů z různých budov tak, aby se dala 

přebytečná energie přesouvat dle potřeby mezi propojenými budovami atd. 

o Ing. Kotek dále informoval, že díky svému studiu na Mendelově univerzitě 

v Brně zde má dobré kontakty, díky nimž se snaží vytvářet projekty pro území 

Jihomoravského kraje (přednášky v území MAS zaměřené na životní prostředí, 

a naopak i propagace MAS přímo na univerzitě formou přednášek). 

 

Dle vzájemné dohody obou stran jsou do zápisu přiloženy kontakty na uvedené pracovníky 

MAS: 

Vedoucí zaměstnanec SCLLD:  

Ing. Ondřej Kotek, e-mail: kotek@branabrnenska.cz, GSM: +420 604 171 798 

Manažer pro IROP:  

Ing. Mgr. Jana Wildová, e-mail: wildova@branabrnenska.cz, GSM: +420 776 234 329 

Ostatní kontaktní osoby na: www.branabrnenska.cz/kontakty/ 

 
 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 11 0 0 

 

Usnesení č. 2 

VH bere na vědomí informace o činnosti Centra společných služeb za období duben až 

červen 2022. 

 

 

3. ROZHODNUTÍ O PŘIJETÍ NOVÉHO ČLENA SVAZKU – OBEC PRAVLOV 
 

Tajemník svazku informoval, že dne 8. února 2023 proběhlo jednání v obci Pravlov, která 

projevila zájem o vstup do Mikroregionu Ivančicko. Dále představil pana starostu obce Pravlov 

pana Martina Janíčka a předal mu slovo. Pan Janíček všem představil důvody, proč obec tak 

dlouho otálela se vstupem do Mikroregionu a proč zrovna nyní se rozhodli tento krok učinit a 

co od tohoto členství očekává. Nikdo další se do tohoto bodu nepřihlásil, a tak nechala 

mailto:kotek@branabrnenska.cz
mailto:wildova@branabrnenska.cz
http://www.branabrnenska.cz/kontakty/
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předsedkyně SV hlasovat o přistoupení obce Pravlov a schválení Dodatku č. 7 ke Smlouvě o 

vytvoření DSO Mr Ivančicko. 

 
 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 11 0 0 

 

Usnesení č. 3a 

VH schvaluje přijetí nového člena dobrovolného svazku obcí Mikroregionu Ivančicko 

obce Pravlov, IČ: 00488071 se sídlem Pravlov 30, 66 64 Dolní Kounice. 

 

 
 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 11 0 0 

 

Usnesení č. 3b 

VH schvaluje Dodatek č. 7 ke Smlouvě o vytvoření dobrovolného svazku obcí 

Mikroregionu Ivančicko, přistoupení obce Pravlov. 

 

 

4. ROZHODNUTÍ O ZMĚNĚ STANOV (DODATEK Č. 5) V DŮSLEDKU 

PŘIJETÍ NOVÉHO ČLENA SVAZKU 
 

Následně tajemník informoval o nutnosti schválit změnu i Stanov DSO v článcích II. 

Identifikace a status svazku, odst. 3 – Názvy a sídla členů svazku (doplnění o obec Pravlov) a 

XVIII. Závěrečná ustanovení, odst. 3 (datum změny stanov). 

Předsedkyně tedy nechala o této změně Stanov formou Dodatku č. 5 hlasovat a konstatovala, 

že právo hlasovat již má i zástupce přijaté obce Pravlov. Počet hlasujících se tedy zvyšuje z 11 

na 12. 

 
 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 12 0 0 

 

Usnesení č. 4 

V důsledku přijetí nového člena svazku obce Pravlov VH schvaluje změnu stanov – 

Dodatek č. 5, jehož předmětem je doplnění čl. II. Stanov – Identifikace a status svazku, 

odst. 3) Názvy a sídla členů svazku, doplnění o obec Pravlov, Pravlov 30, 664 64 Dolní 

Kounice, IČ: 00488071. 

 

5. STANOVENÍ ČLENSKÉHO PŘÍSPĚVKU PRO OBEC PRAVLOV NA ROK 

2023 
 

Na základě přijetí nového člena svazku, obce Pravlov, je nutné také schválit výši jejího 

členského příspěvku na rok 2023. Obec Pravlov také projevila zájem o poskytování služeb 

pověřence GDPR. Výše příspěvku za tyto služby se řídí schváleným sazebníkem, z usnesení č. 

4/88VH ze dne 20.12.2022. 

Předsedkyně nechala hlasovat o níže uvedeném návrhu usnesení s tímto výsledkem. 

 

 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 12 0 0 
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Usnesení č. 5 

V souladu s čl. V. Členství ve svazku, odst. 7 Stanov VH schvaluje obci Pravlov řádný 

členský příspěvek na rok 2023 ve výši 40,- Kč na občana a stanovuje termín úhrady 

nejpozději do 30. 4. 2023. Současně schvaluje obci Pravlov členský příspěvek za zajištění 

poskytování služeb souvisejících s ochranou osobních údajů a výkonu pověřence ochrany 

osobních údajů dle obecného nařízení GDPR v roce 2023 v souladu se sazebníkem 

uvedeným v příloze usnesení č. 4/VH88 ze dne 20. 12. 2022 a s termínem úhrady do 30. 4. 

2023. 

 

6. SETKÁNÍ STAROSTŮ ČLENSKÝCH OBCÍ MIKROREGIONU IVANČICKO 

– PROSAZOVÁNÍ SPOLEČNÝCH ZÁJMŮ V OBLASTI DOPRAVY A 

ZLEPŠENÍ STAVU SILNIČNÍCH KOMUNIKACÍ V ÚZEMÍ 

MIKROREGIONU 

 

Tajemník informoval, že o zařazení tohoto bodu na program jednání VH požádal starosta města 

Ivančic pan Milan Buček a tímto mu předal slovo. 

Milan Buček poděkoval za slovo a všechny přítomné seznámil s přípravou na dostavbu Jaderné 

elektrárny Dukovany a s tím navazujícího plánu materiálního zásobování stavby, do kterého 

budou zainteresovány firmy právě z našeho regionu a které extrémně zatíží silnice, jež jsou již 

nyní v dezolátním stavu. Dále informoval o probíhajících jednáních s vedením Jihomoravského 

kraje a SÚS a vyzval všechny starosty ke společnému vyvíjení tlaku na generální opravu a 

zpevnění komunikací tak, aby zde došlo k důstojnému cestování našich občanů a zároveň aby 

tyto silnice v budoucnu unesly silnou zátěž nákladní dopravy. Taktéž poukázal na 

nevyrovnanou finanční podporu ze strany ČEZ pro kraje Vysočina, Jihočeský kraj a 

Jihomoravský kraj, z nichž právě JmK je nejvíce podfinancovaným krajem nejen z dotací 

ČEZu, ale i RUD. 

Předsedkyně poté vyzvala přítomné k případným reakcím a navazující diskusi. 

• Zdeněk Kališ (starosta, Nové Bránice) – potvrzuje velice těžké a složité jednání na SÚS 

a jejich výraznou neochotu k jakýmkoli rekonstrukcím tříd II. a III. tříd v našem 

regionu. Při jednáních jim bylo navrhováno odfrézování vozovky mezi Ivančicemi a 

Moravskými Bránicemi a následné natažení nového „koberce“, výdaje kalkulovány na 

50 milionů korun. 

• Mgr. Lenka Žikešová (starostka, Dolní Kounice) – také potvrzuje složité jednání na 

SÚS s tím, že město D. Kounice aktuálně vyjednává plán na vybudování opěrné zdi a 

chodníku po celé délce ulice Ivančická a úpravě prostoru před kamenolomem. Vyzívá 

tedy tímto ke koordinaci a společnému postupu jednání v souvislosti s těmito pracemi.  

• Martin Janíček (starosta, Pravlov) – podporuje myšlenku pana Bučka na vyvíjení tlaku 

na rekonstrukce regionálních silnic, protože veškerá doprava ať to bude v jakémkoli 

směru vždy půjde přes Pravlov. Dnes mají průjezd 4000 aut denně a jejich silnice není 

na nákladní dopravu technologicky stavěná. 

• Jiří Kališ (starosta, Kupařovice) – se taktéž připojuje k podpoře 

• Milan Buček navázal na tuto diskusi s tím, že všem obcím poskytne Studii o plánu 

dostavby JE Dukovany a navazujících zásobovacích trasách stavebních materiálů pro 

tuto stavbu. 

• Ing. Svatopluk Staněk (místostarosta, Oslavany) – za město Oslavany také velká 

podpora + upozornění na silně vytíženou a nebezpečnou křižovatku Knížecí les 

v Neslovicích. S odvoláním na velkou finanční podporu krajů Vysočina a Jihočeský 

kraj, kde se ve velkém investuje do infrastruktury informoval o dlouhodobě 

plánovaném, ale také odsouvaném vybudování silnice 1. třídy na trase horkovodu od 
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Tetčic, kolem Neslovic, dále mezi městy Oslavany a Ivančice, městskými částmi 

Řeznovice a Hrubšice až k JE Dukovany. Toto potvrdil i Milan Buček. 

• Ladislav Horák (starosta, Nová Ves) – taktéž podpora obce, uvědomuje si své 

nedostatečné působení ve funkci místopředsedy Energoregionu 2020 a slíbil nápravu a 

zvýšení angažovanosti v tomto sdružení. 

• Milan Buček – v pátek 3. března v Moravském Krumlově proběhlo jednání mezi 

předsedou Energetického Třebíčska, předsedou Energoregionu 2020, senátorem a 

starostou Moravského Krumlova, místostarostou Moravského Krumlova a starostou 

Ivančic Milanem Bučkem, jejímž předmětem bylo právě vedení tepla z JE Dukovany 

na Brno a zájem obcí na trase o tento horkovod. Dalším palčivým problémem, který 

řešili, je stav silnic a vůbec dopravní situace na jihu Moravy. Buček upozornil i na 

současný havarijní stav silnice Ivančice-Moravské Bránice, která je přitom 

únikovou/evakuační trasou v havarijním pásmu. Kvůli dopravním uzavírkám v 

Zastávce a Tetčicích v minulých měsících využívali řidiči tuto silnici ještě ve větší 

intenzitě než obvykle. Její povrch je značně poškozen a téměř se po ní nedá jezdit. Další 

požadavek na hejtmana Jan Grolicha, který mu zástupci regionu přednesou, je podpora 

a modernizace ivančické nemocnice. Právě ta bude společně s třebíčskou nemocnicí 

hlavním a spádovým zdravotnickým zařízením dostavby Dukovan. 

• Martin Janíček (starosta, Pravlov) – navrhuje i společný postup Mr Ivančicko s JmK a 

vyvíjení tlaku také na vládu a příslušná ministerstva. 

Když už se do diskuse nikdo další nepřihlásil, předsedkyně poděkovala panu Bučkovi za 

otevření tohoto tématu a navrhuje sepsání společného prohlášení všech obcí Mr, který bude 

moci pan Buček předložit na pondělním jednání s hejtmanem JmK. Milan Buček ještě krátce 

dodal, že apeluje na tvrdý požadavek vůči JmK, aby všem obcím byla dána k dispozici výše 

uváděná studie zásobovacích tras na dostavbu JE Dukovany a zároveň, aby tato zpráva byla 

poskytnuta ČTK. Na základě proběhlé diskuse byl následně společně sepsán návrh usnesení a 

předsedkyně nechala o tomto návrhu hlasovat. 

 
 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 12 0 0 

 

Usnesení č. 6 

a) Schvaluje společné prohlášení členských obcí Mikroregionu Ivančicko k 

prosazování společných zájmů v oblasti dopravní obslužnosti a zlepšení stavu 

silničních komunikací v území mikroregionu. 

b) Obrací se na vedení Jihomoravského kraje s žádostí o poskytnutí studie 

návozových tras při dostavbě Jaderné elektrárny Dukovany. 

c) Vyzývá Jihomoravský kraj a příspěvkovou organizaci Správu a údržbu silnic 

Jihomoravského kraje k urychlenému řešení generální opravy kritického stavu 

krajské komunikace č. 152 v úseku Ivančice – Moravské Bránice – Dolní Kounice 

– Pravlov a řešení nebezpečné křižovatky na krajské komunikaci č. 394 Neslovice-

jih (směry Ivančice, Padochov, Neslovice). Současně také žádá o dokončení studií 

vedoucích k napojení Ivančicka na obchvat směrem od Neslovic. 

 

 

7. CYKLOSTEZKA IVANČICE – DOLNÍ KOUNICE 
 

Slova se opět ujal tajemník, který zástupce obcí informoval o vývoji připravované 

cyklostezky Ivančice – Dolní Kounice. 
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VH schvaluje podání žádosti o dotaci na výstavbu cyklostezky Ivančice – Dolní Kounice 

1. etapa z dotační výzvy Brněnské metropolitní oblasti (BMO), název výzvy nositele: 

Výstavba cyklostezek a budování doprovodné infrastruktury v BMO, Opatření ISR BMO 

A.3: Výstavba cyklostezek a budování doprovodné infrastruktury. Předpokládaná 

hodnota investiční akce cca 51 mil. Kč. 

 

 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 12 0 0 

 

Usnesení č. 7b 

VH schvaluje svěření pravomocí správnímu výboru, které se vztahují k přijímání 

nezbytných usnesení v souvislosti přípravou, zpracováním a podáním žádosti o dotaci na 

výstavbu cyklostezky Ivančice – Dolní Kounice 1. etapa. 

 

 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 12 0 0 

 

Usnesení č. 7c 

VH v souladu s uzavřenou Smlouvou o partnerství pro realizaci projektu "Cyklostezka 

Ivančice-Dolní Kounice“ ze dne 30.4.2018 schvaluje financování výdajů vynaložených na 

vypracování žádosti o dotaci, povinných příloh a administraci projektu z příspěvků obce 

Moravské Bránice (výše podílu 60 %) a města Dolní Kounice (výše podílu 40 %). 

 

8. STRATEGIE CYKLISTICKÉ (BEZMOTOROVÉ) DOPRAVY 

MIKROREGIONU IVANČICKO 
 

Xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx  

 

 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 12 0 0 

 

Usnesení č. 8 

VH bere na vědomí informace o přípravě dokumentu Strategie cyklistické (bezmotorové) 

dopravy Mikroregionu Ivančicko. 

Schvaluje mimořádné členské příspěvky za účelem financování tvorby strategie 

cyklistické (bezmotorové) dopravy Mikroregionu Ivančicko. Výše členských příspěvků: 3 

000 Kč pro města Ivančice, Oslavany, Dolní Kounice; 1 000 Kč pro obce Biskoupky, 

Čučice, Hlína, Ketkovice, Kupařovice, Mělčany, Moravské Bránice, Němčičky, Nová Ves, 

Nové Bránice, Pravlov a Senorady. 

 

9. ZAPOJENÍ VEŘEJNOSTI DO ROZVOJE OBCE 
 

Tajemník informoval o probíhající realizaci projektu „Zapojování veřejnosti do rozvoje obce. 

Od 20.1. do 20.2.2023 probíhal sběr dat formou elektronických a papírových dotazníků, které 

byly následně vyhodnoceny za celý Mikroregion Ivančicko a postupně probíhá i 

vyhodnocování po jednotlivých obcích. Ve čtvrtek 2.3. proběhlo první veřejné setkání s občany 
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v Nové Vsi, ze kterého vzešly velmi cenné podněty. Tajemník také vyzval starosty, aby svoji 

obec/město zapsaly do seznamu naplánovaných termínů možných veřejných setkání s občany. 

Někteří starostové se ptaly, jaká byla návratnost dotazníků v jejich obci, tajemník poté tuto 

informaci vyhledal a všechny informoval. 

 

Usnesení č. 9 

VH bere na vědomí informace o dotazníkovém šetření a veřejných setkání s občany 

členských obcí Mikroregionu Ivančicko v rámci realizace projektu „Zapojování 

veřejnosti do rozvoje obce“. 

 

10. VÝPŮJČNÍ ŘÁD – SKÁKACÍ NAFUKOVACÍ ATRAKCE A DOPRAVNÍ 

HŘIŠTĚ 
 

Vzhledem k tomu, že se opět blíží sezóna na vypůjčování společného majetku a již od poloviny 

dubna jsou hlášení první zájemci o jejich zapůjčení, je potřeba provézt revizi skákacích hradů 

u dodavatele. Odvoz hradů nabídl starosta Ivančic Milan Buček. Dále je v jednání oprava 

autíček z dopravního hřiště, které jsou již také ve špatném stavu a je potřeba je servisovat. 

Během zimy pracovníci Mr s ohledem na zkušenosti z minulých let, provedli aktualizaci 

Výpůjčního řádu, kam byli zapracovány některé tvrdší postihy za poškození zapůjčeného 

majetku či nenahlášení jejich zjištění. S ohledem na zvyšující se ceny všech služeb, bylo 

navrženo i zvýšení půjčovného ze současných 300,- Kč na 500,- Kč za jednu výpůjčku. 

Upravený Výpůjční řád byl starostům předem zaslán v podkladech k nastudování a je součástí 

tohoto zápisu. 
 

 ANO NE ZDRŽELO SE 

Výsledek hlasování 12 0 0 

 

Usnesení č. 10 

VH schvaluje Výpůjční řád – skákací nafukovací atrakce a dopravní hřiště. 

 
 

11. RŮZNÉ, PODNĚTY, ROZPRAVA 

 

• Milan Buček – poděkoval Mr za jeho práci, obcím za solidární financování Pečovatelské 

služby Ivančice i za schválení Smlouvy o dopravních přestupcích. Měření rychlosti aut 

radarem je sice výrazným příjmem do rozpočtu města, ale zároveň přináší městu velkou 

zátěž jak z hlediska vytížení pracovníků MěÚ, tak z hlediska nekorektního, často až 

agresivního chování postižených řidičů. Informoval také o rozrůstajícím se problému 

bezdomovectví a vandalství na území Ivančic, se kterým se město snaží zatím neúspěšně 

vypořádat, neboť bezdomovci jsou v budování svých zázemí velmi hbití a vynalézaví. 

Město Ivančice se také dlouhodobě potýká s nedostatkem pracovníků na pozicích 

pečovatelek Pečovatelské služby, kuchařek ve Školní jídelně a pracovníků Technických 

služeb. Požádal tedy zástupce obcí, pokud by o nějakém vhodném kandidátovi věděli, 

aby informovali MěÚ. 

• Tajemník všem rozdal letáček z firmy Hitl, ve kterém firma informuje o dotační výzvě 

na nákup komunální a zahradní techniky a zároveň nabízí zpracování žádostí o dotaci. 

• Jitka Živná – informovala o projektu „Krabice od bot“ s tím, že by chtěla v Ivančicích 

pro ivančický region otevřít sběrné místo. Požádala starosty o zapojení do této 
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charitativní akce formou pomoci vytipování sociálně slabých rodin z našeho regionu, 

které by bylo možné na Vánoce podpořit darováním vánočních dárků pod stromeček. 

V případě zájmu o zapojení do této akce je možné kontaktovat paní Živnou na tel.: 

775 195 763 nebo e-mailu: zivna@ivancicko.com. 

• Nakonec si vzala slovo Mgr. Jana Heřmanová, která ještě informovala o možnostech 

dotací z MAS v oblasti vzdělávání. 

 

 

12. ZÁVĚR 

 

Závěrem předsedkyně poděkovala přítomným za účast i za podporu prosazování společných 

zájmů v oblasti dopravy a poté 89. valnou hromadu v 19:10 hod. ukončila. 

 

V Ivančicích dne 10. března 2023 

 

 

 

 

 

Mgr. Jana H E Ř M A N O V Á 
předseda správního výboru svazku 

 

 

 

 

 

Ing. Svatopluk S T A N Ě K  Ing. Jan T R E CH A 

ověřovatel  ověřovatel 

 

 

 

 

 

Zapsali:  Jitka Živná 

Ing. Bohumil Smutný 
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V Ý P I S  U S N E S E N Í  

z 89. zasedání valné hromady dobrovolného svazku obcí 

MIKROREGION IVANČICKO 
 

89. zasedání valné hromady se konalo dne 09. března 2023 v Dolních Kounicích (v Kulturním 

domě) a zúčastnilo se jej 12 zástupců členských obcí svazku – dle prezenční listiny, která je 

nedílnou součástí zápisu. 

 

Valná hromada dobrovolného svazku obcí Mikroregionu Ivančicko: 

 

1) Schvaluje program zasedání, ověřovatelem jmenuje Ing. Jana Trechu. 

2) Bere na vědomí zprávu o činnosti. 

3) a) Schvaluje přijetí nového člena dobrovolného svazku obcí Mikroregionu Ivančicko obce 

Pravlov, IČ: 00488071 se sídlem Pravlov 30, 66 64 Dolní Kounice. 

b) Schvaluje Dodatek č. 7 ke Smlouvě o vytvoření dobrovolného svazku obcí Mikroregionu 

Ivančicko, přistoupení obce Pravlov. 

4) V důsledku přijetí nového člena svazku obce Pravlov schvaluje změnu stanov – Dodatek 

č. 5, jehož předmětem je doplnění čl. II. Stanov – Identifikace a status svazku, odst. 3) 

Názvy a sídla členů svazku, doplnění o obec Pravlov, Pravlov 30, 664 64 Dolní Kounice, 

IČ: 00488071. 

5) V souladu s čl. V. Členství ve svazku, odst. 7 Stanov schvaluje obci Pravlov řádný členský 

příspěvek na rok 2023 ve výši 40,- Kč na občana a stanovuje termín úhrady nejpozději do 

30. 4. 2023. Současně schvaluje obci Pravlov členský příspěvek za zajištění poskytování 

služeb souvisejících s ochranou osobních údajů a výkonu pověřence ochrany osobních 

údajů dle obecného nařízení GDPR v roce 2023 v souladu se sazebníkem uvedeným v 

příloze usnesení č. 4/VH88 ze dne 20. 12. 2022 a s termínem úhrady do 30. 4. 2023. 

6) a) Schvaluje společné prohlášení členských obcí Mikroregionu Ivančicko k prosazování 

společných zájmů v oblasti dopravní obslužnosti a zlepšení stavu silničních komunikací v 

území mikroregionu. 
 

b) Obrací se na vedení Jihomoravského kraje s žádostí o poskytnutí studie návozových tras 

při dostavbě Jaderné elektrárny Dukovany. 
 

c) Vyzývá Jihomoravský kraj a příspěvkovou organizaci Správu a údržbu silnic 

Jihomoravského kraje k urychlenému řešení generální opravy kritického stavu krajské 

komunikace č. 152 v úseku Ivančice – Moravské Bránice – Dolní Kounice – Pravlov a 

řešení nebezpečné křižovatky na krajské komunikaci č. 394 Neslovice-jih (směry Ivančice, 

Padochov, Neslovice). Současně také žádá o dokončení studií vedoucích k napojení 

Ivančicka na obchvat směrem od Neslovic. 

 

7) a) schvaluje podání žádosti o dotaci na výstavbu cyklostezky Ivančice – Dolní Kounice 1. 

etapa z dotační výzvy Brněnské metropolitní oblasti (BMO), název výzvy nositele: 

Výstavba cyklostezek a budování doprovodné infrastruktury v BMO, Opatření ISR BMO 

A.3: Výstavba cyklostezek a budování doprovodné infrastruktury. Předpokládaná hodnota 

investiční akce cca 51 mil. Kč, 

b) schvaluje svěření pravomocí správnímu výboru, které se vztahují k přijímání nezbytných 

usnesení v souvislosti přípravou, zpracováním a podáním žádosti o dotaci na výstavbu 

cyklostezky Ivančice – Dolní Kounice 1. etapa, 
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c) v souladu s uzavřenou Smlouvou o partnerství pro realizaci projektu "Cyklostezka 

Ivančice-Dolní Kounice“ ze dne 30.4.2018 schvaluje financování výdajů vynaložených na 

vypracování žádosti o dotaci, povinných příloh a administraci projektu z příspěvků obce 

Moravské Bránice (výše podílu 60 %) a města Dolní Kounice (výše podílu 40 %). 

8) Bere na vědomí informace o přípravě dokumentu Strategie cyklistické (bezmotorové) 

dopravy Mikroregionu Ivančicko. 

Schvaluje mimořádné členské příspěvky za účelem financování tvorby strategie cyklistické 

(bezmotorové) dopravy Mikroregionu Ivančicko. Výše členských příspěvků: 3 000 Kč pro 

města Ivančice, Oslavany, Dolní Kounice; 1 000 Kč pro obce Biskoupky, Čučice, Hlína, 

Ketkovice, Kupařovice, Mělčany, Moravské Bránice, Němčičky, Nová Ves, Nové Bránice, 

Pravlov a Senorady. 

9) Bere na vědomí informace o dotazníkovém šetření a veřejných setkání s občany členských 

obcí Mikroregionu Ivančicko v rámci realizace projektu „Zapojování veřejnosti do rozvoje 

obce“. 

10) Schvaluje Výpůjční řád – skákací nafukovací atrakce a dopravní hřiště. 

 

V Ivančicích dne 10. 03. 2023 

 

 

 

 

Mgr. Jana H E Ř M A N O V Á 

předseda správního výboru svazku 

 

Ověřili: 

 

 

………………………………………                 ………………………………………… 

 Ing. Svatopluk Staněk     Ing. Jan Trecha 
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